





Bill of Quantity (BoQ)



Bill of Quantity (BoQ)
Dignity Kit - Female -1000 kits
 كل سلة تحتوي المواد التالية Each kit contains the following items
 العينات مطلوبة لكل بند Samples are requested for each item

SN#	Item	Description of Items	Description of Items in Arabic	picture	Unit	Quantity required
1	Female Brief	Female underwear cotton 100%, 1 Pcs medium, 1 L and 1XL , B&B brand or equivalent	ملابس داخلية نسائية قطنية 100% ، ماركة B&B او مايعادله, قطعة واحدة قياس وسط ، واحدة كبيرة ، واحدة كبيرة جدا		Pcs	3
2	Under Skirt	Female Underskirt cotton 100% - 1small, and 1 Medium, size	تنورة نسائية ، قطعة واحدة صغيرة ، واحدة متوسطة		Pcs	2
3	Bra	Bra, cotton100%, (B&B brand, the type that controlled is preferred. size 1L, 2XL, , B&B brand or equivalent	حمالة صدر ، قطن 100% ، يفضل النوع الذي يتم التحكم فيه القياس 1L, 2XL ماركة B&B او مايعادله		Pcs	2
4	Sanitary pads	Disposable, Brand UltraMax or equivalent day and night.	فوط صحية ليلية ونهارية التراماكس او مايعادله		Pac	5


Bill of Quantity (BoQ)

5	Mirror	Mirror with plastic edges, medium size 11cm * 14cm	مرآة بحواف بلاستيكية مقاس متوسط 11 سم * 14 سم		Pcs	1
6	Sponge	Bathing sponge (luffa) good qualit	اسفنجة الاستحمام (ليفيا) نوع جيد		Pcs	2
7	Packing Bag	Plastic bag with button, size A4 , to carry documents and identification papers	شنطة بلاستيك بسحاب ومقابض متوسطة الحجم A4 سم لحمل المستندات والأوراق الثبوتية		Pcs	1
8	Toothbrush	Non-Foldable and Non-Disposable soft toothbrush , Brand Tara , Length 10cm	فرشاة أسنان ناعمة , الطول 10 سم , غير قابلة للطي ولا يمكن التخلص منها		Pcs	2
9	Toothpaste	Big size, for adult use, brand signal or equivalent , wight 120 g.	حجم كبير ، لإشارة استخدام الكبار ، ماركة سيجنال او مايعادله , وزن 120 جرامات .		Pcs	2
10	Laundry Soap Bar	big size, item weight 180 gram	صابون غسيل حجم كبير ، وزن الصنف 180 جرام		Pcs	4

Bill of Quantity (BoQ)

11	Bathing soap	big size, item weight 180 grams, Hypoallergenic Sensitive Skin With Gentle Cleanser detol or lifebuoy or equivalent	صابون استحمام كبير الحجم ، وزن القطعة 180 جرام ، مضاد للحساسية للبشرة الحساسة مع منظف لطيف ديتول او لايف بوي او مايعادله		Pcs	4
12	Comb	Hair comb, the material plastic , black in color, leghth 7 Inch .	مشط للشعر خامة بلاستيكية ، أسود اللون , طول 7 بوصة .		Pcs	1
13	Nail clipper	Includes a foldaway file to shape, smooth, and gently clean under nails. Silver in color, Mudium size, Length 6CM .	قصاصة أظافر يتضمن مبرد قابل للطي لتشكيل وتنعيم وتنظيف أسفل الأظافر, فضي اللون, الطول 6 سم		Pcs	1
14	National Sudanese female dress (Toob)	long wrap-around cloth worn on top of a shirt and skirt/trousers. It can be made from cotton, satin, polyester	الزي الوطني السوداني النسائي (توب) قطعة قماش ملفوفة طويلة تلبس فوق قميص وتنورة او بنطلون. يمكن أن تكون مصنوعة من القطن والساتان والبوليستر		Pcs	1
15	Petroleum jelly, Vaseline (big size - Blue seal)	Blue Seal Original Petroleum, Jelly is made with 100% pure petroleum jelly, triple-purified to lock in moisture for healing and protection against dry skin, size 450ML	جيلي بترولي ، فازلين (حجم كبير - الختم الأزرق), لحبس الرطوبة للشفاء والحماية من الجلد الجاف, السعة 450 ملي		Pcs	1

Bill of Quantity (BoQ)

16	Torch lamp	Flashlight, Battery Powered and Charging Cable, Rechargeable, 4000mAH, Lenigh 10CM	مصباح يدوي مصباح يدوي ، يعمل بالبطارية ، كابل شحن ، قابل لإعادة الشحن مع ضوء الشمس , الطول 10 سم, 4000mAH		Pcs	1
----	------------	--	---	---	-----	---